
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 16. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 197
På samrådet den 15. september 2015, jf. besvarelse af SUU samrådsspm. A-
C, omtalte ministeren flere gange 2015-midlerne til et kvalitetsløft på landets
fødeafdelinger som en ”pulje”, selv om ministeren i svaret på SUU alm. del -
spørgsmål 128 selvsamme dag over for Sundheds- og Ældreudvalget havde
understreget, at ”de afsatte midler er således ikke blevet omdannet til en pul-
je”. Vil ministeren klargøre, om hun mener, at der er tale om en pulje, og der-
udover redegøre for hvad der ville være den juridiske forskel på, om midlerne
blev udmøntet som en pulje eller blev udmøntet på den måde, som ministeriet
i det konkrete tilfælde har valgt at gøre det på?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Morten-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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